
Výročná správa o činnosti Komisie na podporu komunikácie a inklúzie 

občanov obce Lipovec v roku 2024 

V zmysle článku 3 bod 39 Rokovacieho poriadku stálych a dočasných komisií 

OcZ – Lipovec predkladám obecnému zastupiteľstvu nasledovnú správu:  

Komisia na podporu komunikácie a inklúzie občanov obce Lipovec v priebehu 

roku 2024 zasadala celkom 5 krát. Zasadnutia komisie vždy súviseli 

s napĺňaním jednotlivých bodov Plánu činnosti.  Všetky jeho body stanovené na 

rok 2024 si komisia splnila. 

Dňa 2.3.2024  v KD Lipovec  komisia uskutočnila pilotný projekt susedskej 

burzy. O burzu nebol zo strany občanov veľký záujem, avšak naplnil sa sociálno 

- charitatívny rozmer akcie. 

Dňa 16.3. 2024 zorganizovala jarný nákupný zájazd do Nového Targu.   

V dňoch 18. a 20. 3. 2024 v súčinnosti s niektorými klientami DSS komisia 

uskutočnila brigádu na miestnom cintoríne.  

Dňa 29.4.2024 sa komisia zúčastnila na spoločnej brigáde ku Dňu zeme  pri 

obecnej studničke.  

Dňa 4.5.2024 zorganizovala komisia zážitkovo - poznávací výlet Kroměříž- 

Hanácke Atény: zámok-vínne pivnice a výstava FLÓRIA 2024. 

Dňa 26.5.2024 komisia zorganizovala príjemné popoludnie  pre DSS – Méta 

Lipovec a priateľov z KST- Lipovec. Urobili sa jednoduché súťaže, niektorí i čo 

to nakreslili. Pozornosť bola upriamená i na blížiace sa 650. výročie vzniku obce 

Lipovec.  

Dňa 25.8.2024 sa komisia  podieľala na  materiálnom, technickom 

a organizačnom zabezpečení ekumenického požehnania obce a jej symbolov. 

Komisia oslovila oboch pánov farárov, členov spevokolu, zabezpečila 

sponzorsky 2 upomienkové darčeky pre farárov a 100 kusov moravských 

koláčov na občerstvenie.  

Dňa 19.10. 2024  komisia zorganizovala tradičný  jesenný nákup do poľského 

Nového Targu. 

Dňa 30.10.2024 komisia s 5 klientami DSS – Méta Lipovec uskutočnila  jesennú 

brigádu na miestnom cintoríne, nahrabalo sa 14 vriec lístia.   



Dňa 16.11.2024 komisia zorganizovala už 4. zážitkovo poznávací výlet, tentoraz 

na Južnú Moravu. Najskôr sme navštívili mestečko Hustopeče, srdce viníc a 

mandľovníkov. Po exkurzii a koštovke v Mandliarni sme sa presunuli na XIII. 

ročník tradičnej udalosti – festivalu mladých (svätomartinských) vín a husacej 

pečienky. Následne sme navštívili zámok Valtice v predvianočnej atmosfére. 

V závere možno konštatovať, že komisia si plní svoje funkcie a nie je dôvod na 

jej zrušenie v zmysle článku 3 bod 40 Rokovacieho poriadku. V budúcom roku 

bude Plán činnosti komisie prispôsobený požiadavkám vedenia obce.  

                                                                                                                                                                   

JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová – predseda komisie 

 

 


